
Zápis  
z jednání kolegia děkana konaného dne 08. 01. 2007 

 
Přítomni: prof. PhDr. Josef Kovalčuk, doc. Silva Macková, Mgr. Aleš Záboj, MgA. Ondřej 

Vodička, Ing. Ivana Oulehlová, MgA. Lucie Abou, prof. Petr Oslzlý, Bc. Sylva 
Tománková 

 
I.    Chod fakulty: 

  Porada rozšířeného kolegia děkana proběhne dne 22. 1. v 900 v místnosti č. 106.  

  Porada pedagogů se bude konat dne 7. 2. 2007 ve 1400 v místnosti č. 104. 

  Děkan DIFA oznámil změnu ve vedení Kabinetu pohybové výchovy, od 1. února byla 
novou vedoucí jmenována Mgr. Hana Charvátová vzhledem k dlouhodobým zdravotním 
potížím doc. PhDr. Petra Šmolíka,CSc. V Laboratoři  práce s médii byl novým vedoucím 
jmenován Mgr. Petr Francán, který v této funkci nahradil Mgr. Aleše Záboje na základě jeho 
vlastní žádosti. 

II.   Studijní záležitosi: 
  Evaluace výuky cizích jazyků proběhne v prvním týdnu výuky v LS. Dotazník připraví 

doc. Macková. 

  Kolegium schválilo žádosti studenta J. Šuškleba III. roč. JT o individuální studijní plán, 
povolení prodloužení zahraniční stáže a odložení řádného termínu státní zkoušky z dějin 
světového divadla a z dějin českého divadla vzhledem k mimořádné možnosti zahraniční 
stáže. 

  Kolegium děkana schválilo žádost vedoucí ateliéru DV doc. Mackové o změnu 
hodnocení předmětu V. ročníku DV „Teorie dramatické výchovy“, kdy v zimním semestru 
studenti  získají místo zkoušky zápočet. LS zůstává beze změny. 

  Kolegium děkana projednalo žádosti studentů o prominutí poplatku za studium. 
Kolegium doporučuje poplatek přiměřeně snížit studentům K. Fojtíkové, P. Kačírkovi a T. 
Kováčovi. Studentce K. Vaňkové kolegium nedoporučuje poplatek snížit, protože studentka 
studuje v rámci individuálního studijního plánu, kterým se rozhodla svou situaci řešit. 

  Kolegium schválilo žádost studentek II. ročníku DV J. Dolejšové a Z. Mlezivové o 
individuální studijní plán z důvodu odjezdu na zahraniční stáž. 

III.   Zahraniční záležitosi: 
  Na příštím zasedání kolegia podá Bc. Tománková zprávu o výročním zasedání a 

mezinárodním workshopu pro pedagogy v rámci ELIA, které se uskuteční v Brightonu v létě 
2007. 

   Bc. Tománková zjistí do příštího kolegia zda Lodž počítá s naší účastí na festivalu. 

  Bc. Tománková informovala o možnosti účasti na konferenci o fundraisingu v rámci 
programu Culture 2000. Z důvodů vysokých nákladů  a možnosti získání informací v rámci 
ČR, DIFA účast neplánuje. 

IV. Projekty a granty: 
  Kolegium děkana projednalo realizaci decentralizovaných projektů v rámci Rozvojových 

programů (RP) v roce 2007. Děkan informoval, že dle neoficiálních informací MŠMT 
pravděpodobně nepřispěje na realizaci centralizovaných projektů RP žádnými finančními 
prostředky. 

Decentralizované projekty: 



- Díky realizaci projektu „Plné uplatnění strukturovaných studijních programů Dramatická 
umění a Hudební umění a jejich další rozvoj“ bude možné zvýšit částku poskytovanou na 
realizaci inscenačních projektů orientačně na 2.000,- Kč (v oddůvodněných případech, na 
základě vedoucího ročníku /ateliéru/ a po odsouhlasení KD bude možné částku navýšit). 

- V rámci projektu „Mezinárodní mobility studentů JAMU“ osloví vedení pedagogy DIFA, 
kteří nahlásí plánovanou spolupráci se zahraničními školami a možné plánované výjezdy 
(mimo Sokrates/Erasmus). 

- Děkan DIFA vyhlásí výběrové řízení v souvislosti s přijetím čerstvých absolventů Ph.D. 
do pracovních poměrů v souvislosti s projektem RP „Zapojení absolventů doktorského 
studia do výuky na obou fakultách JAMU“. 

- Mgr. A. Bergman osloví zahraniční pedagogy, kteří budou vyučovat na JAMU v rámci 
projektu „Působení zahraničních pedagogů na JAMU“.  

- doc. Macková informovala o stavu překladů popisů předmětů pro účely ECTS Label. 
Bude třeba dodělat překlady předmětů bakalářského studia (kromě oborů DV a DM). 

- Kolegium děkana bude zaměstnance v oblasti administrativy a pedagogy DIFA více 
informovat o výuce cizích jazyků na DIFA a HUFA, která je pro ně určená (projekt RP 
„Zvyšován jazykové úrovně pedagogů a administrativních pracovníků JAMU“). 

  Do 20. 1. DIFA odevzdá hodnocení RP za rok 2006 na rektorát. 

  Prezentace inscenace nejúspěšnějších textů ze Salónu původní tvorby 2006 se uskuteční 
dne 9. a 10. 1. 2007 od 19,30 hod. na sklepní scéně Divadla Husa na provázku. 

  Kolegium projednalo realizaci projektu ESF „Multimédia“. Do konce března DIFA 
uskuteční nákupy, které jsou v projektu plánované. Na místo projektového manažera a 
koordinátora projektu ESF za DIFA byl navržen MgA. Jakoub Ondroušek, termín nástupu 
15.1.2007 (úvazek 0,5). 

IV. Různé: 
  Děkan DIFA informoval kolegium o svém postupu ve věci řešení problému se  

studentkou IV. ročníku muzikálového herectví M. Ondráčkové s jejím právním zástupcem. 
Tomu bylo sděleno, že vzhledem ke skutečnosti, že studentka doposud nepodala žádnou 
oficiální žádost, není prozatím „co řešit“. KD souhlasí s názorem, že studentka je stále 
považována za „studentku“ a má tedy povinnost účastnit se výuky v souladu se studijním 
plánem ateliéru. Má tedy i nadále za povinnost podílet se na reprízování inscenací Studia 
Marta (např.: „Masky“, „Princezna T.“), které jsou součástí  studijních povinností studentky. 
V opačném případě by šlo o hrubé porušení studijních povinností, které by byly důvodem k 
ukončení studia. 

  Kolegium projednalo možnost ucházet se o pronájem prostor Kabinetu múz. Vzhledem 
ke stálému nedostatku prostor na zkoušení a prezentaci projektů pověřilo děkana, aby o této 
záležitosti informoval vedení JAMU a Hudební fakultu a zjistil reálnost těchto úvah. Do doby 
dokončení HDL by šlo o řešení, které by umožňovalo i řešení projektů multimédií 
podpořeného ESF.    

 

zapsala: L. Abou 

verifikoval: O. Vodička      


